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Aan de leden van Provinciale Staten 
 

Toelichting vragensteller 

Het Leidsch Dagblad heeft op 21 juni 2011 een artikel gepubliceerd waarin staat 

vermeld dat college van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Kaag en 

Braassem geen bezwaar heeft tegen de bouw van een megastal aan de Woudsedijk-

Zuid aan de rand van Rijnsaterwoude, omdat het bedrijf voldoende milieumaatregelen 

neemt.1 

 

Na de uitbreiding is de varkenshouderij zó groot, dat hij valt onder de Europese  

IPCC-richtlijnen (in totaal 3216 vleesvarkens). Deze richtlijnen zijn bedoeld om 

milieuvervuiling te voorkomen van grote milieuvervuilende bedrijven en intensieve 

veehouderij.  

 

 

1. Zijn GS op de hoogte van de uitbreiding van deze megastal en de goedkeuring van 

het college van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Kaag en Braassem? 

 

Antwoord 
Ja. 

 

2. Is de geplande megastal in overeenstemming met het bestemmingsplan van de 

gemeente Kaag en Braassem? Zo nee, welke maatregelen gaat u nemen? 

 

Antwoord 
De aanvraag is niet in strijd met de bouwrechten zoals die zijn opgenomen in het 

bestemmingsplan dat dateert van voor 1990. Het bestemmingsplan was niet in strijd 

met het provinciaal beleid. 

 

                                                           

1
 http://www.leidschdagblad.nl/nieuws/regionaal/rijnenveen/article9817921.ece/Grote-varkensstal-aan-

Woudsedijk-vergund 



 

 

Pagina 2/2 

 

3. Is de geplande megastal in overeenstemming met het provinciale ruimtelijke beleid? 

Zo nee, welke maatregelen gaat u nemen? 

 

Antwoord 
Dergelijke agrarische activiteiten zijn thans niet in lijn met de doelstellingen van het 

provinciaal ruimtelijk beleid, aangezien nu al jaren restrictief beleid ten aanzien van 

intensieve veehouderijen wordt gevoerd. Dit neemt niet weg dat juridisch gezien er 

geen mogelijkheden zijn om de ontwikkeling tegen te gaan, aangezien, zoals reeds 

aangegeven, de rechten zijn opgenomen in het geldende bestemmingsplan. 

In totaal is het bouwvlak van de boerderij niet groter dan de toegestane 2 hectare. Op 

dit laatste punt leidt de ontwikkeling dus niet tot strijd met de Verordening Ruimte. 
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